
Leusden, 30 november 2017

Aan de Raad voor Cliëntenparticipatie Leusden
Caroline Groot, voorzitter

Geacht RCL,

Wij ontvingen uw advies Toekomstbestendig mobiliteitsbeleid op 26 november 2017, onze dank 
daarvoor.

U sluit zich aan bij, en deelt de genoemde punten in, de uitgebrachte adviezen van de adviesraden 
sociaal domein Bunschoten en Woudenberg. Daarom hebben wij de regionale reacties op deze 
adviezen bijgevoegd.   

Naast deze standpunten heeft u nog een zestal aanvullende punten doorgegeven. Onderstaand onze 
reactie hierop.

1. Het is van belang dat alle deelnemers aan de regiotaxi en het leerlingenvervoer worden 
geïnformeerd dat er een zogenaamd reizigersprofiel is of wordt aangemaakt.

Reactie: wij zullen er in onze communicatie rekening mee houden (communicatie vanuit de 
provincie/regiotaxi aanbieder richting de cliënt en onze eigen gemeentelijke communicatie en die 
van/door LL2

2. De bestaande beschikkingen moeten geanalyseerd worden op de aangegeven criteria zodat 
duidelijk wordt welke mensen uitgenodigd moeten worden voor de OV informatiemomenten.

Reactie: De invulling van de “OV informatiemomenten” staat nog niet vast. Dit werken we verder uit in 
uitvoeringsplannen. Afhankelijk van de vorm en invulling zullen wij bekijken wie we uit moeten 
nodigen. Dan kan een analyse van de bestaande beschikkingen inderdaad een mogelijkheid zijn. 

3. Het is van belang dat er een begroting/exploitatierekening komt van verwachte opbrengsten en 
kosten gezien de huidige stand van zaken (eind 2017) en van de verwachte kosten en opbrengsten in 
het jaar 2018.

Reactie: Dat is lastig. Enerzijds zit deze informatie al deels in paragraaf 3.4. Specifieker zijn de 
eventuele kosten/opbrengsten nog niet te maken. Dit maakt deel uit van de uitvoeringsplannen (als er 
meer bekend is over de invulling en uitwerking kunnen we meer opnemen in de 
exploitatierekening/begrotingen voor volgende jaren). Bovendien zal dit plan pas in 2018 gaan lopen, 
de huidige en (waar concreet) verwachte uitgaven zijn al verwerkt in de reguliere begroting. 
Anderzijds hebben we met dit beleid juist voor ogen om een kanteling te weeg te brengen: een 
cultuuromslag gebaseerd op wat mensen zelf nog kunnen (en willen) en we willen dus niet enkel 
vanuit de kostenbesparing inzetten. Daarom nu al een concrete te verwachte opbrengst opnemen 
heeft niet onze voorkeur.

4. Er wordt veel extra tijd en dus kosten gemaakt door de WMO consulenten (uitbreiding qua 
formatie?) Het is van belang hier goed naar te kijken in relatie tot de verwachte opbrengsten.

Reactie: Dat zullen we doen. Daarom gaan we ook gefaseerd wijzigingen aanbrengen en geen “actie 
herindicering” toepassen. Natuurlijk gaan we sowieso niet meer uitgeven aan de kosten voor de 
uitvoering dan de eventuele opbrengsten van een maatregel, maar nemen dan ook de belasting van 
de cliënt en organisatie mee: dus ook bij een zeer lage opbrengst (baten - kosten) met een hoge 
impact voor organisatie of cliënt, zullen we dit niet doorzetten. 

5. We gaan ervan uit dat van alle nieuwe aanvragen al volgens de voorgestelde werkwijze gewerkt 
wordt en deze volgens maatwerk worden beoordeeld en uitgevoerd.

Reactie: De wijzigingen in indicatiestelling, het opstellen van een reizigersprofiel voor de regiotaxi 



(want ik neem aan dat u dat bedoelt)  gaan in vanaf het moment we dit regionaal in hebben geregeld 
en afgestemd met de leverancier van het nieuwe administratiesysteem. De verwachting is dat dit 
ergens voorjaar van 2018 zal zijn. Dan kan LL2 er rekening mee houden in hun indicatiestelling (let 
wel het betekent dus niet dat mensen vanaf dat moment geen maatwerk en/of regiotaxipas krijgen: 
deze afweging blijft hetzelfde, alleen of deze persoon in bepaalde gevallen gebruik zou kunnen maken 
van het OV. Dit kan dan leiden tot een vrijwillig OV advies. Het toepassen door het callcenter van de 
regiotaxi zal vervolgens vanaf mei kunnen ingaan (dan gaat deze pas van start). Bij de noodzaak van 
een eventuele verdere aanpassingen van het systeem (eventueel een dwingender reisadvies als er 
geen gebruik van wordt gemaakt, of het aanscherpen van de criteria) komen wij natuurlijk bij u en 
indien nodig de gemeenteraad terug.

6. Graag wordt de Raad op de hoogte gehouden van de stand van zaken.

Reactie: Dat zullen we doen. 

Namens het college van B&W gemeente Leusden
Bram Harmsen, beleidsadviseur Wmo


